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Acta de la 1a reunió del subcomitè de seguretat i salut d’altres centres, dilluns 13 de febrer de 2023  

 
ACTA 

 
REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT D' ALTRES CENTRES 

(SAC) 
 

Data: dilluns, 13 de febrer de 2023 

Número: 2023SAC01 

Horari: 10:03-12:04h 

Lloc: Plataforma Teams 

 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  
2. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, Planificacions i seguiment de 

mesures correctores i d’altra documentació.  
3. Quadre seguiment actuacions  
4. Precs i preguntes 

 
 
Documentació adjunta: veure Annexos 
 
Assistents: 
 
Per la corporació: 
 
 
Antoni M. Solanes Segura, que actuarà com a president  
Joana Barber Rosado 
Xavier Pons Claret  
Llum Llosa Oliva 
Maria Mercedes Arranz de Gracia, excusa la seva presència 
Pilar Morales Serrano  
 
Com a delegats de prevenció:  
Manuel Leonardo Jurado Luque  
Segismundo Serrano Gutiérrez 
Pedro Montiel López, en substitució de Ricard Alcojor Bernardo, excusa la seva presència 
Telm Busquets Bosch, excusa la seva presència 
Ramon Maria Altisent Pedrós 
Diego Valentín Delgado Rodríguez, excusa la seva presència 
 
Com a assessors:  
Concepció Minguet Salvado   
Montserrat Arráez Carrión 
Astrid Sánchez Vázquez 
Ramon Vicente García 
Roser Marés Muxí 
Laura Vaqué Nuñez 
Santiago Comas Uriz 
 
Pren acta de la sessió: Vanesa Pose Ruano 
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Desenvolupament de la sessió 
 
Inici: 10h 01’ Sr. Antonio Solanes dona la benvinguda als assistents 
 
Primer punt. Aprovació de l’acta anterior:  

 
Sr. Solanes, anota que no li constava cap absència prèvia a la celebració d’aquest Subcomitè; 
abans d’entrar en el contingut de la reunió i l’aprovació de l’acta anterior, apunta l’enviament 
d’una segona versió de l’acta anterior on s’havia incorporat una esmena al punt 12 
(Biblioteques). No hi ha cap comentari ni aportació a afegir sobre l’esmena per part dels 
presents, pel que es procedeix a l’aprovació de l’acta de la sessió del dilluns 28 de novembre 
de 2022 sense cap observació. 
 
Segon punt. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, 
Planificacions i seguiment de mesures correctores i d’altra documentació: 
 
Sr. Solanes dona pas al bloc de documentació presentada.  
 
Es procedeix amb els informes de prevenció corresponents a les sonometries als Parcs 
Naturals (doc. 1 a 6) 
 
Sr. Segismundo comenta que a l’informe 4 corresponent a la sonometria realitzada al Parc 
Natural del Montseny s’especifica que es insuficient l’aïllament dels protectors auditius per a 
la trituradora, pregunta si és un aspecte que es subsanarà i es subministrarà l’equipament 
adient.   
 
Sra. Joana Barber indica que es un equip que pràcticament no es fa servir, que s’ha d’acabar 
de decidir si es continuarà fent servir o no, i confirma que, en cas de fer-se servir es dotarà al 
personal dels equips de protecció adients que es demanen en l’informe. 
 
Sr. Segismundo sol·licita un informe anual sobre els llocs de treball que han realitzat la revisió 
mèdica obligatòria per a comprovar si es realitzen o no (informe anònim). 
 
Sr. Solanes recull l’aportació sobre l’informe de reconeixements mèdics i continua la reunió 
amb el segon informe referent a Parcs Naturals sobre les calderes de biomassa.  
 
Sr. Segismundo demana aclariment sobre les mesures establertes a l’informe; Sra. Vaqué 
comenta que a l’informe també es recullen mesures que estaven fetes prèviament 
 
Sr. Solanes proposa parlar de l’informe sobre infraestructures viàries i mobilitat sobre les 
mesures correctores de la sonometria d’Olèrdola. No hi ha cap observació per part dels 
presents.  
 
Continua amb l’informe corresponent també a Infraestructures viàries i mobilitat sobre la 
planificació de resultats de l’amiant positiu després de la neteja de la nau de Manresa i de la 
planificació de l’amiant de Manresa pel trencament de la teulada degut a la pluja.  
 
Sr. Ramón Altisent en referència als terminis que han hagut des de la pedregada fins la 
licitació, i en cas que torni a passar aquest estiu, pregunta quin ha estat l’aprenentatge i que 
es faria per tal que els terminis no s’allarguessin com ha estat en aquest cas (15 – 20 mesos) 
per poder tornar a utilitzar la nau de nou. 
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Sra. Llum Llosa respon que el que s’ha de fer és una planificació per tal de treure les cobertes 
de fibrociment de totes les naus. L’actuació immediata ha estat encapsular per damunt la 
coberta ja que l’import d’encapsular-la per damunt i per baix era molt més alt i no era una 
solució immediata. La solució definitiva es la substitució de la coberta, per tant, s’ha de fer una 
planificació, tant de pressuposts com de treballs, per substituir totes les cobertes de 
fibrociment. 
 
Sr. Ramón Altisent, continuant amb la planificació esmentada per la Sra. Llosa, comenta si 
com a Corporació, a part de localitzats els punts crítics d’elements constructius, es troben 
planificades les retirades d’aquests i se saben els terminis. 
 
Sr. Xavier Pons respon al Sr. Ramón Altisent remetent-se a l’esmentat per la Sra. Llosa. Posa 
l’exemple de les planificacions a les carreteres. Partint d’un pressupost es realitzen Plans 
d’actuacions a llarg termini, ja que la inversió no es pot fer de cop sinó que es fa de manera 
organitzada, començant pels més prioritaris fins aconseguir l’objectiu final. 
 
Sra. Llum Llosa continua aclarint que el que li preocupa són els recursos necessaris per 
abordar tota aquesta feina. Responent a la pregunta sobre la resta de naus, indica que si bé 
es gestionen des d’Infraestructures, les obres es fan des de Subdirecció i que en aquest sentit, 
s’ha fet una planificació de tots els centres de treball, incloent les naus de carreteres, i s’ha fet 
una planificació on s’indiquen en quantes naus de carretera hi ha amiant i una proposta per la 
seva substitució. S’ha presentat a la Corporació i queda veure quants diners es destina a la 
partida de l’amiant al 2023. Concreta que no es tracta només de diners, sinó que també 
dependrà de la capacitat d’assumir els diferents projectes, les diferents obres, possibilitat de 
reubicació del personal...pel que s’intentarà realitzar una planificació raonada. 
 
Sr. Solanes dona la paraula a la Sra. Astrid que vol deixar constància del treball de la 
Subdirecció d’Edificació i informa que hi ha una nau, la corresponent al laboratori d’assaig que 
ja s’ha substituït (durant el confinament) i una altra, la de Calldetenes, que s’està fent ara. 
 
Sr. Solanes continua amb el bloc de documentació de l’Oficina de Prevenció d’Incendis; a no 
haver cap assistent representant de l’Oficina insta a fer la comunicació formal a la mateixa ja 
que es un fet reiteratiu l’absència de representació d’aquest àmbit 
 
Per últim es dona pas als informes de sinistralitat presentats tant per l’OPRL com per l’ORGT, 
sense cap comentari al respecte 

 
Tercer punt. Quadre seguiment actuacions  
 
Es procedeix a revisar el quadre de seguiment: 

 
Solanes continua amb el següent punt de l’ordre del dia sobre el seguiment de temes pendents. 
 
Punt 1. Sr. Solanes comença pel tema del CAE diputació – Ajuntaments quedaven pendents 
varies biblioteques que no es tenia tota la documentació sobre 233 CAEs realitzats. Pregunta 
si aquesta situació es manté. 
 
Sra. Pilar respon que encara hi ha alguns Ajuntaments pendents d’enviar la documentació. Vol 
deixar constància, no obstant, que per part de la Diputació de Barcelona s’està enviant la 
informació a tots els Ajuntaments i que s’està avançant molt en aquest sentit. També s’ha 
enviat la documentació dels Ajuntaments (avaluació de riscos i mesures d’emergència) als 
treballadors de forma progressiva, però hi ha Ajuntaments que encara no han enviat la seva 
documentació. Hi ha també biblioteques noves que manca la documentació. 
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Punt 2. Sr. Solanes continua amb el tema de l’Escola de Teixit de punt de Canet de Mar i fa 
referència algunes modificacions que la Sra. Llosa va comentar que hi havia sobre el projecte 
i pregunta si hi ha novetats al respecte. 
 
La Sra. Llosa respon que les persones que gestionen l’espai els hi ha demanat unes 
modificacions dins del projecte aprofitant que han de fer unes obres, són unes modificacions 
interiors. S’està acabant de redactar el projecte i en breu es començarà a licitar. Quan estigui 
el projecte acabat podrà aportar més dades. 
 
Punt 3. Sr. Solanes continua amb el següent tema pendent sobra la previsió de trasllat 
corresponent a la oficina de Balsareny. Pregunta si hi ha alguna persona d’incendis, no 
contesta ningú dels presents, i s’emplaça a reclamar a aquesta Unitat Organitzativa la seva 
absència injustificada de forma reiterada a les reunions del SAC. Indica que la reclamació es 
farà a través de la OPRL, i com a President del SAC, al Responsable corresponent.  

 
Punt 4. Sr. Solanes segueix amb el següent tema pendent referent a vies locals sobre el 
Protocol de càrrega i descàrrega del camió grua. Indica que el Sr. Xavier Pons, respon que 
estava pendent d’unes consultes per tal de fer les adaptacions pertinents, però confirma que 
s’ha fet, s’ha presentat una proposta de protocol i estan pendents de si s’ha de fer alguna 
modificació o el que correspongui. 
 
Sr. Segismundo respon que no ha rebut cap Protocol o no ho ha vist.  
 
Sra. Astrid confirma que s’ha rebut la proposta de nou Protocol però que encara no s’ha donat 
trasllat perquè no s’ha pogut però que es donarà trasllat als Delegats per la participació com 
pertoca. 
 
Punt 5. Sr. Solanes introdueix el següent tema pendent sobre el Protocol de violència/agressió 
oficines ORGT, exposa que el Sr. Santiago va comentar que es disposava d’un esborrany i 
que aquest s’havia enviat al Gabinet de Seguretat i Salut i pregunta en quina situació es troba. 
 
Sr. Santi Comas respon que el Protocol es va presentar a la Comissió de Seguretat, va haver 
algunes esmenes que es van incorporar al Protocol i es presenta la proposta definitiva al 
Comitè el 24/02/2023. Indica que, si tot va bé, s’aprovarà aquell dia. 
 
Punt 6. Sr. Solanes continua amb el següent tema sobre incidències en relació al desconfort 
tèrmic a algunes de les biblioteques de la Xarxa. Indica que la Sra. Pilar Morales ja ha informat 
al respecte i pregunta als assistents si hi ha algú que vulgui afegir alguna cosa més. No hi ha 
cap intervenció per part dels assistents. 
 
Punt 7. Sr. Solanes continua amb el següent tema referent a les biblioteques sobre la redacció 
del Protocol d’agressió verbal/física als treballadors de la Diputació i indica que en l’anterior 
sessió la Sra. Pilar Morales va comentar que s’estava preparant i pregunta si s’ha pogut 
avançar; Sra. Pilar Morales, respon que continua el seu curs i que la coordinadora de 
biblioteques ha mantingut reunions sobre aquest tema i està al cas. 
 
Punt 8. Coordinació d'activitats empresarials Parcs. Sra. Joana Barber, s’ha realitzat un 
protocol que s’ha distribuït per tots els Parcs, li consta que s’han realitzat diferents CAE, però 
adquireix el compromís d’aportar informació de en quin punt es troben 
 
Punt 9. Estat de les obres de l'Espai Natural de Sant Miquel del Fai. Sra. Llum Llosa, les tres 
obres grans ja s’han finalitzat; actualment s’està realitzant una obra d’emergència 
d’estabilització de talussos i repàs dels talussos a revisats (inclou revisió dos cops any). Tenen 
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a més diverses actuacions de menor envergadura (instal·lació contra incendis i BIES) que 
resten pendents de finalitzar. 
 
Punt 10. Planificació de les obres d'adequació de la nau de Sant Celoni ( Montseny). S’han 
realitzat totes les reunions amb tot el personal, les obres començaran aquesta setmana (pla 
de seguretat i salut aprovat), i s’han tingut en compte les demandes de tot el personal i ho han 
pogut encabir al projecte.  
 
Punt 11. Pla de renovació maquinària i vehicles (Infraestructures Viàries i mobilitat). Ja 
comentat durant la sessió. 
 
Punt 12. Deficiències del manteniment de les biblioteques. Comença amb el Sr. Solanes 
sol·licitant si hi ha algun comentari al respecte 
 
Sr. Segismundo vol fer constar que s’ha enviat un correu manifestant la seva contrarietat a 
que s’obri la biblioteca de Can Casacuberta amb totes les mancances que hi ha. També, indica 
que hi ha un escrit dels treballadors que no estan d’acord i veuen totes les mancances que hi 
ha en seguretat a la biblioteca. 

 
Sra. Concepció Minguet indica que es va donar trasllat del correu a l’Ajuntament per tal que 
es prenguessin les mesures oportunes i es revises el que s’indicava al correu. També indica 
que es van reunir amb el servei de prevenció propi de l’ajuntament i que mancances greus no 
se’n van detectar. Tampoc a l’avaluació de riscos, ni en les mesures d’emergència hi 
constaven. 
 
Sr. Segismundo Manifesta el seu desacord i indica que mancances greus sí que hi ha. 
 
Sr. Leonardo comenta que la secció infantil no obrirà perquè no té correctament la porta 
d’emergència. Indica que s’han fet coses a nivell de senyalització però, a l’avaluació de riscos 
indica que el terra era defectuós i podria provocar ensopegades i no s’ha canviat. S’inaugura 
però només mitja biblioteca. 
 
Punt 13. Sr. Solanes continua amb el següent tema corresponent a la planificació prevista per 
a les mesures de vibracions als bibliobusos. 
 
Sra. Concepció Minguet confirma que es troben planificades tot i que no han estat executades 
amb prioritat però sí que es faran durant aquest any. Informa que s’ha donat prioritat a les 
mesures de fums dièsel en temps hivernal (pitjors condicions) i que després es faran les de 
vibracions. 
 
Sr. Segismundo vol manifestar si es podrien fer paral·lelament ja que exposa que ha percebut 
més angoixa de la que ell es pensava per part de les persones treballadores en les visites que 
ha realitzat als bibliobusos en referència a les vibracions i d’altres temes que parlarà en precs 
i preguntes. Exposa que es facin amb caràcter urgent ja que indica que fa massa temps que 
es van demanar (2021). 
 
Sr. Ramon en referència a les mesures de fum dièsel, pregunta sobre quina es la motivació 
per a realitzar-les 
 
Sr. Solanes puntualitza que aquest punt es per parlar sobre les vibracions i que aquest punt, 
en tot cas, es traslladi a precs i preguntes. 

 
Punt 14. Nous plans emergència ORGT. Sr. Comas, s’estan realitzant a totes les oficines i es 
preveu finalitzar-los en breu 
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Punt 15. Sonometries ORGT. Sr. Comas, es a detectar a la visita que efectivament i havia 
deficiències en tant a la protecció de dades personals dels usuaris. S’estan estudiant 
alternatives (intercomunicadors) i d’altres solucions. 
Sr. Serrano, afegeix que tot i no haver mascaretes si que continuen les mampares i demana 
que es tornin a realitzar les sonometries. 
 
Punt 16. Fuites d’aigua al magatzem  d’Olèrdola. Sr. Xavier Pons, el contracte de lloguer s’ha 
prorrogat i ja s’han redactat els plecs per llogar un magatzem que no tingui aquesta 
problemàtica. Es troba en curs el procediment de licitació. 
 
Punt 17. Manca EPI's  i problemes ulleres protecció (Infraestructures Viàries i mobilitat). Sr. 
Xavier Pons, ja es disposa de la proposta de plecs i s’han enviat a l’OPRL per la seva validació. 
Sra. Minguet confirma que en breu el tindran a disposició per consulta i participació per tal que 
es puguin fer les aportacions adients. 
 

 
 

Quart punt. Precs i preguntes 
 
 
Sr. Solanes dona pas al torn de preguntes. 
 
Sr. Leonardo pregunta en relació a la presència d’amiant als edificis a on hi ha treballadors de 
la Diputació de Barcelona i en concret en algunes oficines de l’ORGT. 
 
Sra. Llossa indica que la llei és molt clara i que les AAPP han de tenir al 2028 el cens de tots 
els seus edificis identificats amb presència d’amiant i deixa constància que ho ha de gestionar 
el propietari de l’edifici no el llogater. Informa que la Subdirecció és el que al 2023 té identificat, 
que les mesures correctores són a més llarg termini. 
 
Sr. Leonardo pregunta, en referència a la identificació d’amiant als edificis, si els edificis propis 
de la ORGT es gestionen des de la Subdirecció d’edificació 
 
Sra. Llum Llosa comenta que les actuacions les ha de fer el propietari en cas de ser llogaters 
dels espais, tot i que es fan algunes tasques de manteniment als edificis però que la gestió de 
les oficines no es des de la SDE 
 
Sr. Leonardo insisteix que hi ha unes 70 oficines que s’haurien de mirar i fer anàlisis com es 
fa a la Diputació. Deixa constància que no coneix cap oficina de la ORGT on s’hagi fet algun 
anàlisi. 
 
Sra. Roser, fa referència al punt que ha comentat la Sra. Llum Llosa sobre la propietat dels 
edificis i informa que la Diputació ha d’analitzar els edificis dels qual són propietaris, identificar-
lo i gestionar-ho. El punt més important es saber qui es el propietari d’aquestes oficines. 
 
Sr. Leonardo respon que la Diputació té moltes naus amb problemàtiques d’amiant també es 
fan actuacions.  
 
Sra. Llum Llosa respon que es fan actuacions a aquelles naus en las que la Diputació es 
propietària. Les naus de lloguer se’ls hi demana als propietaris. A més, informa que, abans de 
llogar un equipament, entre d’altres requisits, es mira si hi ha amiant, ja que si n’hi ha es 
demana a la propietat que actuï. En referència als equipaments en lloguer hauria de ser els 
propietaris que les revisessin i aquestes revisions les ah de fer personal acreditat.  
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Sr. Leonardo Informa que els vestuaris del Foix no estan aclimatats ni en condicions i que el 
personal de manteniment es canvia en les oficines. Circumstàncies semblants també es donen 
als vestuaris del parc de Sant Llorenç. També indica que l’armari on s’emmagatzemen 
productes tòxics no tanca bé. Finalment exposa que els extintors s’havien d’haver revisat al 
2021 i que no s’ha fet. Indica que no cal fer comunicat ja que està informant en la reunió del 
SAC. 
 
Sr. Solanes comenta que es perd un cert temps des de que es detecta fins que es comunica 
al Subcomitè. Que el que s’ha de fer és que en el moment que es detecta fer un comunicat de 
risc i no esperar a la reunió del Subcomitè ja que hi ha una cadència de reunions 
quadrimestrals pel que es perd temps. 
 
Sr. Leonardo comunica que la visita la va realitzar la setmana passada. Vol recalcar que la 
documentació que ha de revisar per a les reunions del Subcomitè, es fan arribar amb poc 
temps d’antelació per a la seva revisió. 
 
Sr. Solanes aclareix que per protocol els documents s’envien amb una setmana d’antelació.  
Sr. Leonardo pregunta a la resta de Delegats si voldrien tenir la documentació amb prou temps 
d’antelació per a poder revisar-la. 
 
Sr. Solanes indica que si es vol un nou termini per a l’entrega de la documentació que es faci 
una proposta.  
 
Sr. Segismundo: volia preguntar sobre el tema de l’amiant en concret d’uns informes realitzats 
a la nau Mata; també vol preguntar sobre la màquina de climatització de l’oficina ORGT 
d’Igualada i la rampa d’accés al Prat de Llobregat 
 
Sra. Llum Llosa, en resposta al cas de la nau de Mata, anota que la capacitat de resposta als 
sobre modificacions de la nau i locals on es va canviar la gent i la urgència de l’actuació, indica 
que li agradaria que es tingués en compte que no sempre es poden fer actuacions d’un dia per 
l’altre i que dependrà de la casuística. 
 
Sra. Astrid, confirma que ho té present i agraeix la ràpida resposta donada en aquest cas 
concret. 
 
Sr. Santiago respon al Sr. Segismundo sobre Igualada. Informa que l’encesa de la màquina 
d’aire s’ha avançat a les 4:30am per tal que quan arribi el personal l’oficina es trobi en 
condicions tèrmiques adients. Pel que fa a la rampa de El Prat del Llobregat confirma el 
problema amb aquesta, i que s’ha pensat en col·locar una rampa fixa, però és una zona de 
pas estreta al carrer i pot generar problemes pel que s’ha de parlar amb l’Ajuntament. 
 
Sr. Solanes dona per tancada la sessió a les 12:04h. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Annexos  
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Núm Annexos Data document Unitat Organitzativa 

Quadre de seguiment 

1 2023SAC01 QUADRE DE SEGUIMENT. xls 01.02.2023 SDLO 

Informes Prevenció 

2 GRF_00_2022_IP_Sonometria Garraf  Parcs Naturals 

3 MTG_00_2022_IP_Sonometria Montnegre 02.12.2022 Parcs Naturals 

4 MTQ_00_2022_IP_Sonometria Montesquiu 03.11.2022 Parcs Naturals 

5 MTY_00_2022_IP_Sonometria Montseny 27.10.2022 Parcs Naturals 

6 SLL_00_2022_IP_Sonometria Sant Llorenç 02.12.2022 Parcs Naturals 

7 
PN_02_2022_IP_Mesures preventives ATEX calderes 
de biomassa 

02.01.2023 Parcs Naturals 

8 
VLM_07_ 2022_IP_2022IP339 Amiant Manresa 
Valoració 

18.01.2023 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

9 
Annex VLM_07_2022_IP 2022IP339 
_DIBA_Manresa_AmiantA_2_2022_v1 

19.12.2022 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

10 
Annex VLM_07_2022_IP 2022IP339 Informe Nau 
Sant Salvador de Guardiola 09.12.22_SIGNAT 

09.12.2022 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

11 
PI_03_2022_IP_Torre guaita La Talaia _Garraf 28.12.2022 Oficina de Prevenció 

d’Incendis Forestals 
 

12 
PI_03_2022_IP_Torre guaita Puig de l' Àliga_Foix 28.12.2022 Oficina de Prevenció 

d’Incendis Forestals 

13 
PI_03_2022_IP_Torre guaita Puig de la Mola_Garraf 28.12.2022 Oficina de Prevenció 

d’Incendis Forestals 

14 
PI_03_2022_IP_Torre guaita Sant Elies_Montseny 16.11.2022 Oficina de Prevenció 

d’Incendis Forestals 

Planificacions 

15 
Planificació_MTQ_00_2022_IP_Estudi Àtex caldera i 
magatzem estella_Montesquiu 

08.04.2022 Parcs Naturals 

16 
Planificació_MTY_00_2022_IP_Estudi Àtex caldera i 
magatzem estella 

08.04.2022 Parcs Naturals 

17 
SMF_00_2022_IP_Sant Miquel del Fai_setembre 
2022_Planificació 

07.09.2022 Parcs Naturals 

18 
2022IP306 AC Planificació mesures correctores Sono 
Olèrdola maq pendent 

09.11.2022 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

19 
2022IP307 Planificació Resultats Amiant positius post 
neteja 1ª Sector Manresa-sant SalvadorGuardiola 

09.11.2022 Infraestructures viàries i 
mobilitat 

20 
Planificació VLM 07 2022 IP Amiant Manresa 
trencament teulada pluges 

05.09.2022 
Infraestructures viàries i 
mobilitat 

Informe sinistralitat ORGT/OPRL 

21 informe últim trimestre 2022 
 
 Oct 2022 - Des 
2022 

ORGT 

22 informe últim trimestre 2022 
Oct 2022 - Des 
2022 

OPRL 

Avaluacions de riscos  ORGT 
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Acta de la 1a reunió del subcomitè de seguretat i salut d’altres centres, dilluns 13 de febrer de 2023  

23 Av Riscos Gavà 2023 05.12.2022 ORGT 

24 Av Sabadell 2023 12.12.2022 ORGT 

25 Av Sant Cugat 2023 01.12.2022 ORGT 

Simulacres  ORGT 

26 simulacre Corbera 20230124 Febrer’23 ORGT 

27 simulacre Sant Just 20230124 Febrer’23 ORGT 

 


